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Abstract (en)
[origin: ES294527U] A device for anchoring one end of at least one tensioned cable or bar, in particular for a prestressed concrete structure,
comprises an anchoring head having at least one conical bore through which the cable or bar is passed, and a set of conical keys located within
the bore for clamping the cable or bar therein. A sleeve is attached to the cable or bar at a distance from the largest end face of the conical keys,
preferably by drawing. A spacer tube is placed around the cable or bar between the conical keys and the sleeve. The spacer tube cooperates with
the sleeve in order to maintain the keys within the conical bore and in order to prevent any relative displacement between the cable or bar and the
conical keys in the direction of slackening of these latter.

Abstract (fr)
Dans ce dispositif pour l'ancrage d'une extrémitê d'au moins un câble ou barre (3) sous tension, comprenant une tête d'ancrage (1) ayant au moins
un trou conique (2) à travers lequel passe ledit câble ou ladite barre (3), et un jeu de clavettes coniques - (4) situées dans le trou (2) pour y serrer
ledit câble ou ladite barre (3), un manchon (9) est fixé de préférence par filage audit câble ou à ladite barre - (3) à distance de la plus grande face
d'extrémité des clavettes coniques (4), et un tube entretoise (8) est disposé autour dudit câble ou de ladite barre (3) entre les clavettes coniques (4)
et le manchon (9) et coopère avec celui-ci pour maintenir lesdites clavettes (4) dans le trou conique (2) de la tête d'ancrage - (1) et pour empêcher
tout déplacement relatif entre le câble ou la barre (3) et les clavettes coniques (4) dans le sens du desserrage de celles-ci.
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